
 

Strandparkskolen  

Skolebestyrelsesmøde den 30. januar kl. 17.00 – 19.30  

Tilstede: 

Forældrerepræsentanter:  Marie-Louise, Janni, Mathias, Lise, Emillie, Lotte 

Skolerepræsentanter:  Marie-Louise 

Ledelse: Inge, Simone, Torben 

Afbud: Tana 

 

Dagsorden  

Pkt. 1.  Kort Nyt fra skole & KKFO, Ledelsen  

På skolen foregår der en drøftelse om ”hvordan laver man den gode arbejdsplads”. 

Skolen fortsætter samarbejdet med Det kongelige Teater, og i kommende år vil der være to særforestillinger for 

eleverne. 

Udskolingsgrupperne har opstartet cirkeltræning to gange om ugen. 

Der bliver ændringer af parkeringstid på den private fælles vej omkring skolen. 

Der er gang i teamudviklingssamtaler og elevkonferencer i øjeblikket på skolen, ligesom mus-samtaler også 

igangsættes.  

På KKFO’en er der pt.  studerende. 2 udenlandskstuderende efter påske, en alm. studerende og en 4. års studerende.  

KKFO’en er i gang med observationer i fritidsdelen i alle grupper. Efterfølgende modtager personalet feedback på 

observationerne.  

 

Pkt. 2. Punkter jf. årshjulet og seneste møder opsamling):  

- A. Godkendelse af årshjul hængeparti i skolebestyrelsen (bilag)  
Forslag om elevrådets deltagelse på årets sidste møde. Årshjulet er godkendt. 
 

- B. Ferieplan (bilag) 
Skolen har drøftet ferieplanen, der har været forskelligt input. Bl.a. perioden med udvidet åbent bliver lang, 
de øvrige specialskoler følger den vejledende ferieplan, nu er der mulighed for en lang ferie samt muligheden 
for at lave sammenhængende aktiviteter. Desuden har argumentet også været, at børn på andre skoler har 
en anden ferieplan.  
Drøftelse af ferieplanen og de forskellige perspektiver. Forældreønske om at se ferieplanen fra børnenes per-
spektiv med en kortere periode med udvidet åbent, således at der er en kort periode med mindre struktur. 
Forældrene ønsker at sprede ferien ud, da det giver bedre familiedage. Genplacering af ferien tilsigter at 
samle feriedagene til en sammenhængende ferie i foråret.  
Skolebestyrelsen beslutter: 



Ændring af juleferien afkortes således, at juleferien starter 20.12. Sidste skoledag er den 19.12. Ferien genpla-
ceres den 29.4-30.4. 
 

- C. Regnskab 22 & budget 23 
Der har været regnskabsafslutning den 16.1. Den administrative afdeling er i gang med at udarbejde en regn-
skabsafklaring. Skolen/KKFO ender med et underskud på ca. 120.000 kr.  
I forhold til budget 23 er beløbet fortsat ca. 54 mio. Der drøftes en mulig buffer i forbindelse med byggesa-
gen. Ved næste skolebestyrelsesmøde forventes en mere specifik prognose af budget 23. Der udarbejdes en 
fordelingsnøgle til fordeling af skole/kkfo. 
 
 

- D. Kvalitetssamtalen 
Ledelsen har været til kvalitetssamtale med områdechefen. Temaet for drøftelsen var: Elevernes progression, 
elevfravær og kommunikation. 
Slut december har der været afholdt kvalitetssamtale på KKFO’en. Referatet fra kvalitetssamtalen medsendes 
kommende dagsorden til baggrund for drøftelse i skolebestyrelsen.  
 
 

- E. Skolefest – ændres til SB’s møde.  
Forslag om cafemøde for med forskellige temaer. Hvert bord har en facilitator. Forslag om aften for nye for-
ældre.  
Hvordan er det at blive forældre til et barn i skolen, med alle de bekymringer som følger med i overgangen 
fra børnehave til skole.  
Forslag om at skolebestyrelsen deltager på det første forældremøde eller på infomødet.  
Mødet den 20.4 afventer. Der ønskes deltagelse ved infomødet og første forældremøde.   
 
 

- F. Timetal & forældrefritagelse 
Drøftelse af fritagelse af både fag, prøver og it-baseret prøver. Torben udfærdiger en enkel oversigt.  
I nogle klasser er der børn som har lidt mindre undervisning, det justeres nu i samarbejde med forældrene.  
 

 

Pkt. 3. Byggeri - modernisering og renovering. Ledelsen/SB (20 min) (Evt. svar udarbejdes på mødet) 

Der er kommet svar fra Borgmesteren med fl., herunder status, hvad giver det anledning til.   

Marie-Louise og Tana har været ude og besøge den nye matrikel. Deres oplevelse var, at lokaliteten og lokalerne var 

helt ok. Der var ønske om hegn i forbindelse med vandområdet.  

Drøftelse af skriv til borgmesteren.  

Skolebestyrelsen beslutter at udfærdige et nyt skriv til borgmesteren.  

 

Pkt. 4. Forældresamarbejdet. Ledelsen/SB (30 min) (Bilag udlev sidste gang – vedhæftet her) 

Arbejdet med princip for det gode skolehjem samarbejde og kommunikation skal begyndes. Tema om omkring 

samarbejdet/kommunikationen mellem skole og hjem, med henblik på justering af princippet for 

skole/hjemsamarbejdet. Hvad har SB af rettelser og kommentering?   

Input til princippet: forældrene ønsker fastholdelse af 2 skole/hjemsamtaler.  

Kommunikationen omkring børn hvor forældrene har andet sprog end dansk. Ønske om at kommunikation også kan 

være billeder. Forslag om forventningsafstemningen, en klasserepræsentant, meddelelsesbog/elevplan.  



Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af: Tana, Jannie og Torben/Simone 

Forslag om en forældretilfredshedsundersøgelse:  I forbindelse med tilsyn på KKFO har der været opfordring om 

forældretilfredshedsundersøgelse. Marie-Louise udfærdiger et udkast til en undersøgelse.  

 

Pkt. 5. Indkommende ønsker til dagsorden:  Ledelsen/SB (20 min) 

- Orientering og info om visitation, (re visitation), ressourcer og solister (bilag udlev)  
- Orientering om solisttilbud og ressourcetildeling. 

 
- Rekruttering og fastholdelse af medarbejdere (bilag udlev) 
- Status på medarbejdernes sygefravær  

 

Pkt. 6 Bordet rundt & Nyt fra. SB/ledelsen. (15 min) 

1. SB - medlemmer  
2. Medarbejdere  
3. Ledelsen – herunder info om ny Kat. 4 skole på Amager og elevtal kommende skoleår 

Den nye specialskole skal ligge i ly af Strandparkskolen, dvs. at Torben skal være skoleleder på to skoler. Der-
for er der pt. slået en stilling op til tiltrædelse pr. 1.4. Det er hensigten af skolen skal modtage 24 nye børn pr. 
1.8.  
 
Mødet sluttede kl. 19.35 


